
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 5. august 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 347
Mener ministeren, at ordningen med statsgaranti for boliglån i landdistrikter har været en 
succes, selvom der på to år kun er to personer, der har valgt at benytte sig af ordningen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Vermund (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Vermund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Louise Elholm
formand

1/1

Offentligt
ERU Alm.del - Spørgsmål 347

Erhvervsudvalget 2023-24


